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Nazodan je 2l dlan Vijeia.
Predsjednica Vije6a pozdravila je sve nazodne.

Dnevni red je jednoglasno usvojen.

Ad 1)
Usvajanje zapisnika sa 119. sjednice Vijeda IIIKM
Zapisnik sa I 19. sjednice Vije6a HKMS jednoglasno

Ad2)
Godi5nji Flan redovitih strudnih nadzora 2a.2021.
nadzor
Predsjednica Vijeia pojasnila je kako se radi o Sest

sljedeioj godini, ako to epidemiolo5ka situacija bude
sukladno dogovoru s glavnom sestrom KBC-a Split
kraj ili odgodi za sljede6u godinu, buduii da

Predsjednik Komore pojasnio je kako se redovni

godiilu, prijedlog Povjerenstva za str$ini

dogovara tako da ie se sve iskomunicirati s glavno



posebno veseli strudni nadzor u domu za stariije i
Povjerenstvo za strudni nadzor treba sve dogovor:iti s

nadzora.
Godi5nji Plan redovitih strudnih nadzoraza202L god

Ad 3)
Odluka o visini pau5alnog predujma za provoilenj
Tajnik Komore poiasnila je kako se radi o pau3aln

godine za sljedeiu godinu. Ako se netko ne slaZe s

da se pokrene postupak pred liudom Komore ond
procjena u iznosu od 10000 Kruna. Do sada nije bi
vlastitom tro5ku pa se radi o procjeni radunov

obradunao cjelokupan iznos, kao naprimjr:r ako bi se

Odluka o visini pau5alnog predujma za provodenje
jednoglasno je usvojena.

Ad4)
Izvje5de agencije Quadrans 2a2020. godinu
Predsjednica Vije6a rekla je kako su svi dobili prezen

Kolari6 da kratko iznese izvje56e o radu agencijer Qu
rekla je kako su kljudne teme koje su se pojavile u m
socijalne skrbi, Proglas hrvatskog sesrtrinstva, ned

u patronaZi, nagradivanje medicinskih sestara zarad
obrazovanja. Teme su se prvo definirale, z:atim se naj

nakon toga se s temom i5lo ili u medije ili prema. nad

Ukupno su realizirane 342 mediiske objave u ko.ie se

tiskanim medijima, objave na radiju i objarve na tlelevi

napravljena 3 istraZivanja, jedna analiza i 3 upitnika
medije. Naglasila je da je analizavezana uz nedostata
jako dobar korak za dalje, a sadet se moZe napraviti
sistematizaciji nego prema minimalnim uvjetima. Odl
rad na Covid odjelima donio je ministar Bero5, a.li m

ta tema jo5 uvijek otvorena. Sto se tide priznavanja r,

osnuje radna grupa pri Ministarstvu zdravstva. K.omo

koju ta radna grupa treba donijeti te 6e predsjedrrik u
rje5enju. Yezano uz problem medicinskih sestara u

sastanka u nadleZnom ministarslvu, od ko.iih je prrvi

se napravi peticija koju bi medicinske sestre potlrisi
prijedlog ostavljen je za podetak 2021. godrne.I:2 ana

2018. do 2020. znatno porastao, a kljudan razlog:,

se kreirali, zajedno s Vijeiem Komore, kvalitetni
Nakon togadolazi do reakcije, tako da se mediji
slidno. Najvedu zastupljenost u medijima imala je
skrbi, a zatimtema o tragediji u Cakovcu koju nije in
komunicirati. Podsjetila je na tetrevizijske nastupe

2020. godini. Takoder je podsjetila na ostale medij
staLa za medicinske sestre, a taj problem sie podeo

remodne. Predsjednica Vijeia rekla je da

lavnom sestrom vezano uz termin strudrfog

nu jeQnoglasno je usvojen.

niedicinskih sestara, medicinske ses{re

Ako bi tro5kovi bili ve6i, tada bi se

inuupk4pred SudomiHKMS 2a2027. godi

CoVid odj elima, priznavanj e stupnj a

i6e rladilo istraZivanje (anketa) i analiz{, a

Znim institucij ama (ministarstvima).
kljudpju tekstovi rra portalima, tekstovi [.r



ankete koje su provedene. Od ostalih aktivnosti agenci
predlagala teme za medij sku kontunikacij uL, plasinala

medijske upite, redigirala intervjrue, te tekstove za

su tablicu s linkovima zasve medijske objave. Pledsj

Kolari6 i pozvala dlanove Vijeda da postave pitarrja ili
rekla je kako Proglas nije zaboravljen i puno znali,po
socijalnoj skrbi. Zadovoljna je sa svim aktivnostima i
Sto dini za sestrinstvo, Aleksandra Kolarii rekla ie
za probleme medicinskih sestara u socijalnoj skrbi koj
moLe napraviti javni i medijski pritisak kako bi se p

dobar odjek medu medicinskim sestrama koje rade u
radena u suradnji s medicinskim sestrama koje innaju

pitanja, Sto je dobar nadin promocije Komore na dru5t

znatno poveiao, arazlogtome je Sto je no.rzo vodstvo
inicijative. Trebalo je neSto vremena da suradnja
koji su projekti bitni zajavnost i dlanove te se uL surad

Komore vrlo lako odradi pozadinski dio koji je vrlo bi
medije. NajvaZniji cilj je osnaZivanje ugle,Ca Kornore
donositelje odluka. Aleksandra Kolarii rekla je kako
je rekla kako su dlanovi Vijeda oni koji to sigurno zna

tema, ali na ovaj nadin (putem video poziva) je to te5k

da sa svim dlanovirna Vijeia koji imaju prijedlo6le ili
onda objedine i po5alju mailom svim dlanovima Vij
koja je vaLnapriznavanje obrazovanja za rnedicinske

to tema koja se rjesava, a na raspolaganju kao krainji i

kao i pokretanje peticije. Pojasnila je da ser peticija pl
socijalne skrbi, buduii da ministarstvo niSta nije
problema. 'fakva peticija moZe se organizirati i kad je
kao i prezentiranje visokoobrazovanih medicinsllih
izradunom tro5ka u medije. Bojan Baki6 predloZio je
drLavama dlanicama Europske unije, o torne Sto ikak
u razvijenirn zemljama" Aleksandra Kolarid rekJa je
vezano uz pla6e, taskshifting i d.ielokrug rada visro

Izvje5ie agencije Quadrans 2a2020. godinu jedrrog

Ads)
Ponuda za usnuge odnosa s medijima za202l. godi
Predsjednica Vije6a rekla je kako su svi dlanovi Vij
tri ponude koje je prikupio ured Komore. .Ponude su

sjednice Vijeia. Prva ponuda je ona agencije Quadran
agencije Hauschka & partneri od 19.000 Kuna + PD
19.000 Kuna * PDV. Predsjednica Vijeia rekla je
prezentaciju, ali vjeruje kako su svi dlanovi Vijeda
najbolja za HKMS. Ponuda agencije Quaclrans za usl

usvojena je jednoglasno.

a Quadrans je brifirala novinare,
j r.l1.9rl., pr"ipremal". 
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Ad6)
Ponude za Osiguranje od odgovornosti i pravne
Predsjednica Vijeia zamolila je gospodina Andriiu S

osiguranje od odgovornosti i pravne za5tite. Andr:ija
Komora uputila osiguravateljskirn dru5tvima. U upitu
profesionalne odgovornosti i osiguranje pravne zaltite
bude pokrirrenai neizvravna namjera i gruba greiika,
godina. U tom sludaju teret dokazivanja ja na osigura
namjeru. Obuhvadena su sva podrudja na kojima rade

samostalno ili nesamostalno. Ukliudena su i osigu
nazamjeni ili rade ne5to prema nalogu ili naredbipos
svoje kompetencije radi naredbe ili naloga poslod
je i pravna zaltitau sludaju disciplinskih potupaka
kojoj svaka medicinska sestra ili tehnidar, dlan HKM
od odvjetnika iz bilo kojeg podrudja prava. Analtza je
pokriva sve Sto je traZeno i u okviru je budgeta predvi
ponudama Croatia i Unique osiguranja su vece i ne

dodatne pogodnosti vezano uz osiguranje. Generali os

Triglav osiguranje nije ponudilo nikakve popuste. Alli
sestre same plate odvjetnika, a nakon toga s radunom
Stojanovi6 rekao je kako s Gener:ali osiguranjern post
problema s isplatama od5teta, ukljuduju6i ipokride u
je Generali osiguranje, zatim Triglav pa Allianz. V
upit sastavni dio police osiguranja. Croatia i Unirlua
Predsjednica Vijeia zahvalila je Andriji Stojanovi6u
kako je vailno da se dlanove obavijesti o nrogucnosti
da se uvijek mogu obratiti Certitudu zapomo6 i savje

Predsjednica Vije6a rezimiralaie kako ponude

odgovaraju upitu Komore. Ponuda Genera.li osiguran
zaltite j edn o glasno j e u svoj ena.

Ad7)
Razno
Predsjednik Komore izvijestio je dlanove Vijeia kako
s ostalim komorama u zdravstvu. znanstvenicirna i ud
odnosno o informiranju zdravstvenih djelatnika o cij
podatke od relevantnih osoba i institucija. Inicijatori
Hrvatska komora medicinskih sestara i Hrvatsk.a liied
mjesec posjetio Vukovar, naZalost, zbog epiderniol
planiralo. S predsjednicom Glavnog vijeia Hrvatskog
medicinskih tehnidara, gospodorn Anicom Pra5njak,

godine krenuti u zajednidko rje5avanje problema, kao

upise i slidno. Ministarstvo zdravstva zatraLiTo je:

Predsjednik je svima zaLelio sretan BoLi6 i novu godi
razmisli o Stetama od potresa u gradu Zagrebu, b,udui

daprezentira ponude za
rjanoyi6 kratko je pojasnio upit koji je

rpfundiranj e troSkova. Andrij a

iiviSqgodiSnj

i-a, llriglav i Allianz osiguranja
za odiguranje od odgovornosti i pravne
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